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2005:9 Interpellation av Lotta Gravenius (fp) om ny be-

gravningsplats i Järvaområdet 
 
 
För många år sedan väcktes frågan i Kista om en ny begravningsplats i Järva-
området. Ärendet har varit ute på remiss och behandlades för två år sedan på 
olika håll. 
 Jag vet att begravningsplatsen ska vägas in i planerna för hela Järvafältet, 
men ärendet tycks ha gått i stå. 
 Med anledning av detta vill jag fråga ansvarigt borgarråd: 

Vad har hänt och vad avser borgarrådet göra för att arbetet med den nya 
begravningsplatsen i Järvaområdet ska komma igång? 

 
Stockholm den 21 februari 2005 
 

Lotta Gravenius 


